
Til Frederiksberg Kommunne 
 
Bygge,-Plan,-og Miljøafdelingen 
 
jeg synes det er fuldstændigt uacceptabelt at jeg skal have et kraftigt lys ind i min 
bolig i aftentimerne. 
 
Den prøveopstilling som blev sat op d. 4-5 marts. var chokerende kraftig, og altså 
kun 1/4 af den påtænkte lysmængde. 
Det er meget stressende for mennesker at få lys og støj fra kilder de ikke selv har 
indflydelse på. 
 
Da lamper skal afgive lys må man formode at de skal være tændt når der ellers er 
mørkt. 
Det betyder at de skal være tændt om aftenen/eftermiddagen hvor man har behov 
for ro og mindre lys i sin bolig. 
Jeg kan derfor se frem til at få forringet min livskvalitet væsentlig, og det vil jeg 
ikke acceptere. 
 
Vi er forvejen stærkt belastet af den intensive busdrift på Sønderjyllands Alle, 
udvidelsen af Falkonergården, og den evige råben og skrigen fra fodboldspillere og 
deres tilhængere på Frb. Idrætspark. 
 
På kunststofbanerne på Jes Jessens vej er lyset tændt dagligt indtil kl 23-23.30 og 
der er uafladelig råben i samme periode. 
 
Det kan ikke være rimelig at vi mennesker som har bolig her, skal få ødelagt vores 
tilværelse af de få , der har behov for at spille fodbold om aftenen. 
I kraft af vores status som borgere, skattebetalere og vælger og vi et legitimt krav 
på at vores levevilkår i nærområdet ikke bliver ødelagt i en sådan grad at vores 
helbred også tager skade. 
 
Mvh. 


